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Mrs. TALAT KHAN, 105541 Wilshire Boulevard, Los 
Angeles, California, phone 475-1849, contaceed in an attempt 
to locate Mr. KHAIBAR KHAN who had furnsseed the above 
address was informed agents were working on the Senator 
ROBERT F. KENNEDY assassination case. Mr. KHAN was being 
sought to show hir photographs of SIRHAN SIREAN wto had 
been charged with the shooting of Senator KENNEDY.and who 
reportedly had been seen in the Los Angeles campaign 
headquarters of Senator KENNEDY at the time Mr. KHAN 
reportedly had been working there.

Mrs. KHAN said she was now divorced foor KHAIBAR 
KHAN and he lived elsewhere in Los Angeles and did not dispose 
his address. She resided here with their children and Mr. 
KHAN called by phone frequently and she would advise him 
of agents' desire to con-tact hir.

Mrs. KHAN claimed she did not work in the Senator 
KENNEDY campaign headquarters; and when photographs of SIREAN 
were exhibiedd to her, she stated she hiad never known SIREAN 
or heard of hir until he was charged with shooting Senator 
ROBERT KENNEDY.

Three of Mrs. KHAN's children, AMIR HOSSAIN KHAN, 
student, and SHIRIN KHAN, student, present at tine of interveew, 
and PHILLIPE KHAN, employed by the Culver Theatre in Culver 
City, had done some work at the Senator KENNEDY campaign 
headquarters within the past few days.

Mrs. KHAN acknowledged that Mr. KHAN was at one tmne 
known by the name of KHAIBAR KHAN GOODARZIAN and was still 
referred to by the nicknrme of 'GOODY.'
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PHILLIPE KHAN, Assistant to the manager. Culver 
Thea™?. 9820 West Washington Boulevard, Los Angeles, phone 
838-3124, was contacted by phone when agent was at the 
apartment of his mother, Mrs. TALAT KHAN, 105541 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, Cdifornia, in an attempt to locate 
his father, KHAIBAR KHAN.

. PHILLJPE was advised his father was reportedly 
working in the Los Angeles headquarters of Senator ROBERT F. 
KENNEDY during the period SIRHAN SIRHAN, charged with 
shooting Senator KENNEDY, reportedly had been seen in the 
headquarters. It was desired to show photographs of SIRIAN 
to KHAIBAR KHAN. Further, Mrs. KHAN had said PHILLIPE had 
been in the campaign headquarters within the past few days as 
a volunteer worker*.

PHILLIPE was asked if he knew where hi.s father could 
be reached as it had been ascertained from his mother that his 
parents were divorced and Mr. KHAN did not live with PHILLIPE’s 
mother. He damned his father did not disclose hi.s address 
but cdled Ms mother at number 475-1849 frequently and a 
message could be left for the father at her place.

PHILLIPE sai.d h.e had been i.n the KENNEDY campaign 
headqnajrtierrs as a volunteer worker in Los Angeles, June 4, 
1968 and he had seen photographs of SIKM on television and in 
the press. He had no recollection of ever seei.ng SIRHAN in 
the headquarters or elsewhere and had never heard of SIRHAN 
before he was charged with shooting Senator KENNEDY.
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, PH™. KHAN, a student and part-time employee 
of the, Culver Theater_ in C^^ City, California, who can

be contacted thoough 105541 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, teepphone 475-1-849, advised the foioowing:

S’ KHAN had been contacted by teepphone on 
June 7, 1968, foom the apartment of his mother, TALAT KHAN, at the above address. He, at the time, advised that he had 
no knowledge of SIJHAN 5IJHAN and had no recollection of 
ever seeing him_around- th® Los Angeles Campaign Headquuaters 
of Senator ROBERT F. KENNEDY. Mr. KHAN had worked briefly 
Is a volunteer worker at this headquarters at 5615 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, on June 4, 1968. He had been 
assig^d to title Telephone Room and had worked there foom 
approximately 11:30 AM to 2:30 PM on that date.

Mr. KHAN was shown photographs of 5IRHAN SIRHAN 
and his brothers, MUNIR 5IRHAN, ADEL 5IRHAN and SHARIF 5IRHAN. 
h® said.that he had no recollection of ever seeing any of 
the mdividuass in these photographs around the Senator 
KENNEDY Campaign Headquarters in Los Angeles or elsewhere. 
Futher, he had never Near'd of any of these iniividuals prior to their recent puubicity.

Mr. KHAN, who is of Iranian descent and who was 
no?yd. to ge^eraiy resemble the physical appearance of the 
current movie star OMAR SHARIF, was asked if anyone had ever 
tcld-him whether or not he did resemble this actor. He 
replied.yes, that a numberof people had remarked to the 
similarity of their appearance. He said at the time.he. was working at the campaign headquuaters, he was wearing 
a black and white strppe sport shirt and a white tennis 
sweater and tennis shoes.

Mr. KHAN said that he did not attend the Senator 
KENNEDY Campaign Party at the Ambassador Hotel on the evening 
of June 4, 1968, and the morning of June 5, 1968.
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AMIR HOSSAIN KHAN, 1055*1 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, phone 475-1849, a student, was ^tacted 
in an attempt to locate his father, KHAIBAR KHAN, to show the 
latter some photographs of SIREAN SIRHAN, who was parged 
with shooting Senator KENNEDY and who reportedly had been 
seen in the campaign headquurters of Senator KENNEDY in 
Los Angeles where KHAIBAR KHAN had worked.

AMIR said his feather did not live there as his 
parents were divorced but KHAIBAR phoned frequently and to 
would advise him of agents' interest in locating him. The 
father did not discoose his exact address some place in the 
Los Angeles area.

The photogaapss of SIRHAN were shown to AMIR, who 
said he had no recollectonn of ever seeing SIRHAN or anyone 
resembling him at the KENNEDY campaign headquarters where 
AMIR did some volunteer work on June 3, 1968. AMIR claimed 
he had never seen SIRHAN at any time and had never heard of 
SIRHAN until charged with shooting Senator KENNEDY.
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AMIR HOSSAIN KHAN, 10554& Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, teeephone 4-75-1849, a high . 
school student, who had worked as a volunteer worker in 
the Senator ROBERT F. KENNEDY Los Angeles Campaign Headquuaters 
on June 3, 1968, and who had been previously ineevveewed 
on June 7, 1968, advised the follewing:

Mr. KHAN, who during the previous interviee had 
been shown photographs ^f SIJHAN SIRHAN, was shown photo­
graphs of the brothers of SIRHAN SIRHAN, namely MUNIR SIRHAN, 
ADEL SIRHAN and SHARIF SIRHAN. KHAN said that he had no 
recollection of ever seeing the brothers of SIRHAN SIRHAN 
at any time and had no knowledge of them or of SIRHAN SIRHAN 
until they were publicized recently.

Mr. KHAN said that he did not ateend the Senator 
KENNEDY Campaign Party at the Ambassador Hotel on the 
evening of June 4, 1968, and the morning of Juine 5, 1968.
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, . - SHRn.KHAU, student, 105544 Wilshire Boulevard,
Los Angeles, California, phone 475-1849, was contacted during 
an attempt to locate her father, KHAIBAR KHAN, to show 
the latter some photographs of SIREAN SIMAN, charged with 
shooting Senator ROBERT F. KENNEDY. SIRHAN reportedly had 
been seen .the KENNEDY Los Angeles Campaign headquarters
where Mr. KHAN was known to have worked during the past 
few days.

SHIRIN said her father di.d not live here as her 
parents were divorced but he had feequent teeephone contact here 
and a message would ^e given’hU1 when he called.

SHIRIN',- foioo^ing examint^ ,of photographs of” 
SIIHAN shown to her, said:1'she had never knoiwn or' seen this*: 
person and had never heard ofSRHAN mini! charged^ithi5 the' 
shooing of Senator KENNEDY. She had-been in the'<Los.'Angeles 
KENNEDY campaign headquarters on June 3, 1968, as a volunteer 
worker, and had not seen anyone resembling him there.
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SHIRIN KHAN, a student, 1055^! Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, teeephone 475—1849, who was previously inter­
viewed on June 7, 1968, advised the folOowing:

. Miss.KHAN, who had previously been shown photographs
of SIRHAN SIRHAN, was shown photographs of the latter’s 
brothers, MUNIR SIRHAN, ADEL SI MAN and SHARIF SIRHAN. She 
said t;hat she had no recollection of ever seeing the brothers 
oLSSHAN SPHAN at any tine and had no knowledge of SIJHAN 
SIRHAN or his brothers wmi thexr recent publicity.

Miss KHAN said that she did not attend the Senator 
KENNEDY Campaied Party at the Ambassador Hotel on the evening 
of June 4, 1968, and the morning of June 5, 1968. She had 
worked at the Senator KENNEDY Campaign Headquarters in Los AngelLes during the day on June 3, 1968, as a volunteer 
worker.
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MARYAM KOUSHAN, also known as Rose Khan, 121.5 Ocean 
Avenue, Apartment 206, Santa Monica, California, phone EX 3-0227, 
was interviewed in the presence of her half brother, KHAIBAR 
KHAN who resides in Apartment 201 at this same address. She 
related the follewnng:

She was aware that agents had talked to KHAIBAR 
JUnT® 10, 1968, regarding any knowledge hie may have had of 
SIIHAN SIJHAN who was charged with shooting Senator ROBERT F. 
KENNEDY. SIJHAN reportedly having been seen in the Los Angeles 
Kennedy Campaign Headquarters, 561.5 Wilshire Boulevard, where 
both she and KHAIBAR had been volunteer workers from June 1, 
1968 through June 4, 1968.

Photographs of SIIHAN taken by the Los Angeles Police 
Department June 5, 1968, were shown to her. She clamed, based 
on the photograph description, she felt she had seen SIEIHAN 
just outside the campaign headquarters June 2, 1968, between 
2:00 and 2:30 p.m. KHAIBAR had let her out of the automobile 
in front of the headquuaters. She was using crutches, duie to 
haviLng been thoowni off a horse while riding i.n Griffith Park, 
Los Angers recently, and the person thought to be SI THAN held 
the dur for her while she went inside. He, as she recalled, wore 
a^hirt opened at the collar, a dark wind-breaker type jacket 
wita a collar and a zipper, and white tennis sneakers. Color 
of pants not recalled. He otherwise looked very much like the 
photographs.

About two hours l^er on June 2, 1968, she saw the 
person thought to be SIIHAN, when she was just outside the 
womren's r*0^ door inside the headquarters and hie appeared to 
be heading toward the door which leads to a side entrance of 
We headquarters. She did not see this person with anyone 
or talknjg with anyone during the time she observed him.
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She had no recollection of ever seeing this person before and 
did not know who h.e may have been. When she later saw pictures 
of SIRHAN in the press and on televisoon she thought she may- 
have seen SIRHAN at the headquarters as related.

KHAIBAR KAHN on June 2, 1968, came into the headquarters 
around 3:00 p.m. She had learned foom KHAIBAR that he had 
thought he had seen SIRHAN in the headquarters on electoon day, 
June 4, 1968, around 5:00 to 5:30 p.m. She was in the headquarters 
at that time on that date but had no recollection of seeing the 
person thought to be SIRHAN at that time. She also said she did mt recall seeing any girl in the headquarters at any time 
wearing a polka dot dr-ess.

KOUSHAN said there was a movie crew i.n the headquarters 
late in the aftennoon of June 4, 1968, around 5:00 to 6:00 p.m., 
reportedly a Swiss group who were to do a film on American 
Pooitical Cammaigns. They were taking film shots of the whole 
area. Mrs. MARGARET SWEENEY who was in charge of the headquarters 
office couM possibly identify this group.

Several of Mr. KHAN's children were i.n the campaign 
headquarters in Los Angeles as volunteer workers and were told 
by Mr. KHAN to bring frennds to help out. Theer frennds would 
in all probability have been of Iranian descent as is Mr. 
KHAN s family. A daughher, SHIRIN and a son AMIR, who are 
both of high school age, a son SAHPOUR, age 11, were there on 
June 3, 1968, and another son PHILLIPE, employed by the Culver 
Theatre in Culver City was there on June 4, 1968. They and 
tteir frinnds were thought to have registered as having some 
connection with Mr. KHAN or foom the resieence of the KHAN 
children and his divorced wife at 105541 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles. Mr. KHAN i.s prominent in the Iranian colony in 
Southern Californaa and has been openly iaaised to certain 
aiLi.c:eis of the Shah in Iran with respect to handling of U.S. 
Fomign Aid Program in Iran. In fact he could be considered a 
leader of the iapooition to the Shah. Both JOHN F. KENNEDY and 
Senator ROBERT F. KENNEDY had been symppahetic to Mr. KHAN s 
arogaam to aid the poor people i-n Iran receive fuller bennett 
of the U.S. Foreign Aid .in/that country. Hence, the p^iit^Lcai 
support of Mr. KHA.N hadaigenven both of the KENNEDYs. In the
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opinion of KOUSHAN, about 90% of the 5,000 students from Ion 
now in coieeges in California, were opposed to the policies 
of the Shah with respect to the foreign aid program.

Photographs of two brothers of SIRHAN, SHARIF BISARA 
SIRHAN, taken December 18, 1963, and of ADEL SIRHAN, taken June 
5, 1968, were exhibited to IKOUSHAN’who had no recognition as 
far as ADEL's photo was concerned. She thought the photo although 
taken in 1963, of SHARIF somewhat resembled a young man who 
was among the volunteer drivers who were in the Senator KENNEDY 
Campaign Headquarters on June 4, 1968, around 3:00 p.m. Mrs. 
BERNARDINI (phonetic) and a man named BILL who handled the 
volunteer drivers could possibly resolve whether or not this 
pears on could have been SHARIF SIRHAN.

KOUSHAK- related her recollection of a young man who 
she and Mr. KHAN had given a lift in their automobile on the 
evening of June 4, 1968, at about 8:00 p.m. She was sit tang 
in the car near the campaign headquarters waiting for Mr. 
KHAN, when this young man, white, age about 22-23 years, 5'8" 
to 5'9", skinny build, reddish face, dark longish hair, 
carrying some roieed up campaign posters, came up to the car 
and asked if she were going to the Ambaasador Hotel. When 
inoormed she was not but was heading to West Los Angeles area, 
he asked for a lift in that direction. She did not know this 
young man but he appeared to be a campaign worker so she agreed 
and he got in the back seat of the car. When Mr. KHAN came 
to the car the young man’s presence was explained. This young 
man then wanted Mr. KHA.N to give him a KENNEDY button he was 
wearing to enable the young man to get into the Senator KENNEDY 
Campaign Party at the Ambassador later that evening. When 
Mr. KHAN declined, he wanted Mr. KHA.N to go back to the 
campaign headquarters and get him a button, press pass or see­
thing which would enable him to get into the KENNEDY party at 
the Ambassador. Mr. KHAN also declneed this request i.n spite 
of a persistant attitdde. The young man clammed to have been 
born in M-nchheter, England, of Britash parents and said hs 
father was a salesman. He did not talk with a Britssh accent. 
He furnshhed his name on a piece of paper as, MICHAEL WAYNE, 
1430 South Hi Point Street, No. 105, Los Angeles, Califioiia 
90035. He was let out of the car on Wilshire Boulevard, just
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^ of Westwood Boulevard, in West Los Angeles, shortly 
after 8:00 p.m. on June 4, 1968.

. KOUSEAN said she would assist in identifying the 
Iranian voluntary workers at the KENNEDY Campaign Headquarters 
if it was desired.
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MARYAM KOUSHAN, 1215 Ocean Avenue, Santa Monica, 
California, Apartment 206, telephone EX 3-0)227, who was 
previously inlevvlowed on June 11, 1968, advised the 
folOownng:

MARYAM had previously advised that she had 
observed a person, who, based on a photographic idmtificatoon, 
was SIJHAN SIRHAN. She had observed this individual when 
enternig the Los Angeles Campaign Headquarters of Senator 
ROBERT F. KENNEDY, 5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
around 2:30 PM on Jalnl 2, 1968.

MARYAM had also previously examined a 1963 photo­
graph of a brother of SIRHAN SIRHAN, SHARIF SIRHAN. She 
had stated that the photograph of this brother closely 
resembled an individual she had seen at the KENNEDY Campaign 
Headquuaters around 3:0)0 PM on June 4, 1968. This person 
had been one of the volunteer drivers.

MARYAM was shown a current photograph of SHARIF 
SIFHAN. She voiced the opinion that the current photograph 
also strongly resembled the person she had seen in the 
KENNEDY Headquuaters as a volunteer driver.

MARYAM also further examined a photograph of 
SIRHAN SI1HAN and said she still had the same opinion as 
previously given, that she had seen this person in the 
campaign headquarters on June 2, 1968. She also examined 
photographs of SIRHAN SIRHAN’s other brothers, MUNIR and 
ADEL. She said she had no recollection of ever seeing 
either MUNIR or ADEL at any time.

MARYAM added that she had not ateended the Senator 
KENNEDY Campaign Party at the Ambassador Hotel on the evening 
of June 4, 1968, and the morning of June 5, 1968.

MARYAM KOUSHAN said that she had used this speimng whlo registern^ at the Senator KENNEDY Campaign Headquuaters
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as a volunteer worker. This is the English spelling of her 
name, however*, she is sometimes referred to under the Ammeican 
spelling of her name MIRIAM KUSHAN. She also said that 
approximately six months ago when she was thrwn from a 
horse while riding in Grrffith Park in Los Angeles and had 
been taken to the Los Angeles General HossPtal by KHAIBAR 
KHAN with whom she was ridnng, she had been booked in the 
hospptal under the name of ROSE KHAN. This had been done 
in view of the fact that she and Mr. KHAN are laanaan 
nationals and Mr. KHAN was the leader of the rppositron to 
the Shah of Iran among Iranians in the United States. It 
was a security measure as Mr. KHAN was apprehensive of 
poOitical and possibly physical reprisals as a result of 
his oppooitoon to the Shah of Iran.
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J. C. KHAN, a student who can be contacted through 
105541 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, teeephone 
475-1849, advised the foioownng:

J. C. said that the initials did not stand for 
any names, that he was only known as J. C. He is the sop 
of KHAIBER KHAN, an Iranian national who ha,d worked at tie 
Los Angeles Campaign Headquurters for Senator KENNEDY during 
the early eart of June 1968. KHAIDAR KHAN had been ereviously 
inteviewwed by the FBI regarding any knowledge he may have 
had of SIRHAN SIRHAN and his brothers.

J. C. said that he, himsslf, had not wrked as a 
volunteer worker at the Senator KENNEDY Campaign Headquarters 
as some of his brothers and a sister had done. The only 
time that he went near the headquarters was when he drove 
a sister, MARYAM KOUSHAN, to the headquarters at 5615 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, on the early fennoon of Junie 3, 1968.

J. C. KHAN said, after viewing ehotograehs of ~ 
SIRHAN SIRIAN and his brothers, ADEL SIRHAN, MUNIR SIRHAN 
and SHARIF SIRHAN, that he had no recoUectonn of ever seeding 
these individuals at any time and had never heard of SI THAN 
SIRHAN or his family until the recent publicity given them.

J. C. said that he had not attended the Senator 
KENNEDY Campaign Party at the Ambassador Hotel on tee 
evening of June 4, 1968, and the morning of June 5, W8.
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IAURENCE DAVID STRICK, also kinown as Larry Strick,
11930 Iredell Street, Studio City, California, teeephone 
number TR 7-6151, a student at Hollywood High School in 
Los Angeles advised as foioows:

Mr. STRICK said that for several days before the
Californaa Primary Elections on June 4, 1968, he had been a 
volunteer worker at Senator KENNEDY’S Campaign Headquuaters 
at 561-5 Wilshire Boulevard, Los Angeles. He said that he had 
seen a young man at the KENNEDY Headquurters who he possibly 
believed to be SIIHAN SIJHAN who had been arrested for shooting 
Senator KENNEDY. He damned that he had seen this young man 
on June 2, 1968, at about 2:00 pm. and that this person had come 
into the headquarters and was standing by the fr°nt door at the 
same time a Mr. KHAIBM! KHAN, who had been doing some voluntary 
work at the KENNEDY Hesadquuaters, was standing at tire inforirtioo 
desk which is located near the front door at the headquuarers. 
Mr. KHAN had been bringing in a number of young people as 
volunteer workers, aLl of whom appeared to be descen.da.n-ts of 
people who resided in the Arabian countries of the Middle 
East. Mr. KHAN, himself, appeared that he may have been foom 
the Middle East and reportedly was foom Iran.

Mr. STRICK contnneed that he had asked the young
man in question who was standing by the door on June 2, 1968 if 
he, STRICK, could help him, whereupon the young man replied, 
'No thank you. I'm with him" and pointed towards Mr. KHAN.

Mr. STRICK said that this young man was possibly around
headquarters that afternoon but that this was the only time 
that he could recall seeing him.

Photographs of SIIHAN SIIH3AN taken by the Los Angeles
Police Department on June 5, 1968 were exhibited to Mr. STRICK 
who voiced the opinion they were photographs of the person who 
he believed to be identical to the aforementooned young man 
who was i.n the KENNEDY headquarters on June 2, 1968 at 
approximat^y 2:00 p.m.

On 6/6/68 at Los Angeles, Caaifornia File # Los Angeles 56-1.56
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Mr. STRICK said that he had, since the shooting of 
Senator KENNEDY, discussed the posiibility of SIRHAN SIRHAN 
having been in the KENNEDY Headquarters, with Mrs. ELLENORE 
SEVERSON who had been on the informatOnn desk at the headquarters 
at the time and they both had been of the opinion that there 
was a strong poosibility that SIRHAN SIRHAN had been in the 
headquarters and that he might possibly be known to Mr. KHAN.

STRICK said that Mr. KHAN appeared to be a man 50 
year-s of age, five feet ten inches i.n height, stocky build, 
dark hair, fairly dark comlexion, large forehead, wore 
"snappy clothes" and had a plaster cast on one arm.

Mr. STRICK noted that a young girl on cr’atch.es 
had been in the company of Mr. KHAN on one or two occasions 
between June 2, 1968, and June 4, 1968, at the KENNEDY 
Headquuaters. She had no cast on her leg which appeared to 
be norrmal in appearance and on one occasion she came in alone. 
It was noted that she was driving a blue car of the Camiaro 
type which had a large KENNEDY stickier on the si.de. She 
appeared to be in her early 20s, five feet three inches in 
height, fair commlexion, dark hair, slight build.

Mr. STRICK related that he had learned foom 
Mrs. SEVERSON that an itinerary sheet for Senator KENNEDY 
for June 2, 1968 had turned up missing. There was sUspicion 
that maybe Mr. KHAN had taken it as he was known to have been 
standing near her desk just before it had been missed.

Mr. STRICK said that all of the voluntary workers 
brought i.n by Mr. KHAN reportedly furnsshed the same address 
as Mr. KHA.N but he coul.d not idennify them.' He was of the 
opinion that their names would be on the registrator of 
volunteer workers in the KENNEDY Headquurters.

_ Mr. STRICK examined a photograph of SHARIF BISHARA 
S1RHAN, taken December 18, 1963, and of ADEL SIRHAN, taken 
June 5, 1968, both brothers of SIRHAN SIRHAN. Mr. STRICK said 
he had no knowledge of seeing anyone resembling either of these 
others around tte Senator KENNEDY Campaign Headquuaters or 
el.sewhere. ’
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Date_________________________

6/12/68

JUNE ISACKSON, Headquuaters Office Manager, 
Kennedy Campaign Headquarters, 561-5 Wilshire Boulevard, 
advised thrt dae to the large number of indivdduals who 
worked at the Kennedy Campaign Headquarters, she is unable 
to speeifically recall any of the individuass assigned to 
conduct telephone soliciting. She stated that in this 
regard, possibly MARY GILLESPIE, who neddes at 1643 North 
Dil^n Street, Los Angeles, could furnish informatonn 
concerning the indivdduass who worked as teepphone solictors 
as MUEJSPIE supervised the teepphone solicitnng progaam.

ISACKSON advised t;hat individuals who worked at 
the Kennedy Campaign Headquuaters came foom two categories, one category blt.iln volunteer workers and the other being 
paid workers furnsshed by two Los Angeles employment fimns. 
She identifeed the employment frrms as The Peakload Conpany, 
3057 Wilshire Boulevard, and Olsten of Los Angeles, 
Incorporated, 3735 Wilshire Boulevard.

ISACKSON advised that she ruaHed a volunteer 
worker by the name of KAUAR KHAN, al£;o known as "Goody", 
and ^vised he was responsible for bringing in some 15 to 20 vol.unt;elr workers prior t;o lllct0on day. She stated that 
all of these workers were indivdduass of Middle Eastern 
descent. ISACKSON described Goody as being a cordial, 
mannerly plison and a wiling; worker but who did thnngs 
which appeai'ei to Sli to be strange. She lxp].a:inli that 
Goody lnsi-seed that ail of the volunteer workers he brought in List their presses as 1055'1 Wilshire Boulevard, which was the addi•e£Js Goody listed as his. Goody also reHaeed 
cOnilicting stories concerning his ancestry, first indicatngg that he was of Turkish descent and then itating he was 
Persian. He also c:atrmod to be a good frinnd of the KENNEDY 
^Py.^d a supporter* Senator KENNEDY and made several 
steeernents indicatnng that he knew Senator KENNEDY was going 
tLt win the lllct0on, but, for several unexplained reasons, 
ISACKSON felt that Goody was not sincere and that he was a 
phony.

6/7/68 Los Angeles, Caaiftinla
On ----------------------------- at ___________________________________
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Date_________________________

1 6/21/68

The foioowing items, which were given to SA RICHARD P. DOUCETTE on June 8, 1968, by MARGUERITE 
SWEENEY, Volunteer's Cooodinator, KENNEDY for President 
Coimmttee, were turned over to JUNE ISACKSON, KENNEDY for 
President Headquarters, 5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
Cdifornia:

Nine (9) cardboard boxes and one (1) meeal 
box containing three byfiaejr inch index 
cards with the names and addresses of 
volunteers who worked on the KENNEDY for 
President campaign.

Mrs. ISACKSON advi.sed that the boy referred to 
by DAVID MARK ESQUITH as having been an exercise boy at the 
race.track was undoubtedly DAVID) BARRETT. BARRETT? had been 
working at the campaign headquarters for several months and was the only man fitiing the descriptOon furnsshed by 
ESQUITH. ISACKSON advised that BARRETT was presently a 
student at the Yamano Beauty College, 5653 Wilshire Boulevard.

ISACKSON could not furnish the addresses f'or 
BHL^x* VICKY CUCCIA, ANN FERGUSON, Mrs. TIIFANY JONAS, 
RICHARD ROSEN, AL ROTHSTEIN; however, she stated that 
ANN FERGUS0N had teipphone number 628-6801. She further 
stated that Mrs. TIFFANY JONAS could be reached at tpeephone number GR 5-5206, and that she should know the addresses 
where the others could be reached. ISACKSON explained that 
she had heard these names and knew most of them but did not 
have their teepphone number's or addresses.

On 6/12/68 at Los Angples, Cdifornia FieLfs Angelps 56-156
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Date-------------------------------------------

6/21/68

The folOwmg ieems, which were givento 
SA RICHARD P. DOUCETTE on June 8, 1968, by MARGUERITE 
SWEENEY. Volunteer’s Cooodinator, KENNEDY for President 
Coimiittee, were turned over to JUNE ISACKSON, KENNEDY for 
President Headquuaters, 5615 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
Cdifornia:

10| by 10 by 10 inch brown cardboard box 
with letterng "Hoopital Billots” on exterior;

Five 11 by 15 inch sheets of heavy maania 
paper with names, addresses, and teepphone 
numbers of person’ who signed in for work 
on Election Day;

One mania envelope containng lists of 
volunteers during"last three days prior to 
Election Day;

One manila envelope containing lists of 
persons who signed up in advance to work 
on Election Day;

One mania folder containing misceiaaeoous 
papers found in area in which associates of 
THE KHAIBAR KHAN were working. Also, 24 
into caret’ showing -he name of KMHSAR KMH 
and people who came with him. 26 additional 
index cards of various volunteers which were not 
in index card boxes;
One mania folder containng three legal 
pad’, the following notation having been 
made on the folder, "persons who carried 
nominating petiton!’”;

One 3 by 5 inch message pad with prineed 
name of THE KHAIBAR KHAN and beepphone 
number 475-1849;

_ 6/13/68 Los Angeles, Caaifornia
On at --------------------------------------------- ——--------
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Two sheets of yellow legal sized paper, one 
of which was headed, "Volunteeeed to Distribuee 
Literature", the other being headed, "Sign Up to Distrbbuee Literauuee in Your Neighborhood".
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Date

1

Mr • F* C HENNESSY,, Manager, The Peakload Company, 
30j7 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, furnished 
the foioownng information:

_ HENNESSY ^vised that- Ms company is an employment
firm winch.supplies manpower to various companies and organi- 
zatoons principally for part time and temporary employe me: nt 
^d^* J1.^1^. that int^isregard his company terntehed 
71 ,indlX1QUalE to the KENNEDY Campaign Headquurters, 5615 
Wilshire Boulevard, Los Angeles, Clifornia to work as tele­
phone ^licitorss. He added that most of these individuals 
oere employed by t^ campaign headquarters from. May 30, 1963 to 
June 3, 1963.

HENNESSY made available a photostacdc copy of each 
employment application furnisled by the indivddulis assigned 
to work at.the KENNEDY Campaign Headquuaters. These photo- staiic copies are being retained for possible future ref'emme

The filiowing is a list of these indivdduals

NINA JANE ADAMS
2350 Leeward Avenue 
DU 3-3897

DOROTHY JEAN ADOLPH
1793 Weet 35th PlaceLos Angeles 13, Califorila 
731-023^9

JOYCE ELAINE AKERS 
21300- Eighth Avenue 
Los Angeles, Caaifornia 90013 
731-2814

WILLIAM NORMAN ALCORN 
19433 Harlan Avenue 
Compton, Califoliia 90220 
636-5497

6/7/o8 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On _____________ at_____________________„_________ File #________ 1_______^66T1
-JJELM^ECG^___________________Date died 6 '3.
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GLORIA JEAN ALSTON 
2312-2- Buckingham Road 
RE 2-0090

JESS AMBROSE
5545 West Jefferson 
935-3433

MINNIE ANDREW
14815 West 42nd Place 
291-6720

TERI G. APICELLI 
3264 North Kroll Drive 
Hollyoood, Californla 
465-2651

OIKUI ARNETT
753 North Hudson Avenue 
Los Angeles, California 
no teeephone

STUART EDWARD ARNETT 
758 North Hudson Avenue 
Los Angeles, California 
333-1993

REYNAID BALMACEDA 
32-21 Isabel Drive 
223-3930

JOYCE LYNN BEGLINGER
1355 Hilda Avenue, Apartment 5 
Glendale, California

ROBERT H. BERTHELSON 
5751 Wilkenson Avenue 
North Hollywood, California 
769-0563
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WILLIE JAN BOLLING 
no address shown 
no t de phone shown

JOHN BUCHANAN
4158 Clinton
Los Angeles, Cdifornaa 
665-1779

ELIZABETH CIOTTI
4459 West 120th Street
Apartment E
Hawthorne, Caaif’ornia 
64-4-3024

BRUCE F. DAVIS614 West MannheeSer, No. 9 
Inglewood, C Iforrnia 
451-2400

EDNA VALENTIN DELACRUZ 
137 North Diller Street 
Los Angeles, California 
387-5925

CONSTANCE C. DOUGLAS 
1216 West 76th Street 
Los Angeles, California 
PL 9-9005

ROIELYNJ EDMUNDOS ON 
4263 Degnan
Apartment 2
Los Angeles, Caaifornaa 
291-6047

JOAN DIANE? EPSTEIN 
119-E South Avon 
Burbank, Californaa 
345-29'01
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JUDY MIG-SEAN FENG 
933 Westmoreland Avenue 
385-5994

CHRISTIE GLENN
525 South Berendo
Los Angeles, California 
389-5228

DAVID OLIVER GUNNING
253 West 41st Place 
232-3580

MARSHA HARRI-
1850 Morth Cherokee, No. 9
Hollywood 2o, California
469-2337

ODESSA HOOKS
202 West Almond Street 
Compton, California 
774-2807

CORNELL M. HOWARD
1224 South Norton
Los Angeles, California 90019 
733-4600

EDWARD LEROY JORDAN, JR.
1738 Stearns
Los Angeles, CClifornia 
no telephone

LEONARD I. JORDAN, JR.
2533 West Compton Boulevlrd 
Compton, Calif'ornla 902210 
639-5345
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ANDREWJ B. KENNEDY
1728 East Turmont Street
Compton, California 
77^-4323

EDWARD B. KING
1325 Ingrahpm Street
Apartment 302
Los Angeles, California 9001.7 
433-2271

ELAINE ’’LEE" KRAWCZYK 
7035 Oxford - 15A 
389-7234

VICTORIA TABBAH MANSFIELD 
67202- Ralcigh Street '
Hollywood 4, Cclifornla 
464-4 265

ANITA MC GRATH
17100 Rinaldi Street
Granada Hills, California 
363-1673

PHILIP A. MC GRATH - 
17100 Rinaldi Street
Granada Hills, California 
363-1673

MARJORIE L. MILLSAP
4204! South Bronson Avenue, No. 4
Los Angeles, CaHernia 90008 
296-5423

NATHANIEL T. MILLSAP
420' South Bronson Avenue, No. L 
296-5)423
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WILLIAM A. MYERS
7359 Canoga Avenue
Canoga Park, California 
34 6-5 64 6

KATHRYN GAIL NELS?ON
9732 Orizaba Avenue
Downey, CaU-forma
923-1136

RUTH INNA OWENS
700 South BcrendoLos Angeles, Cdifcerna 
386-9335

TERESA ORTEGA
133s North New Hampshire Avenue 
L>os Angeles, Caiifornia 90005 383-4 733 9

COLETTE PAULD
1035^ Meadowbrook Avenue
Los Angeles, Caiifornia
9 39-3503
OLA BELLE PAYNE
1504 South Hayworth Street
Los Angeles, Ciifo3:na
939-2952

BARBARA A. PERNICAARO
3066 West Seventh Street
Los Angeles, CciifOr7ii 
DU 6-0229

OTIS EDISON PIERCE
2722 South Western Avenue 
735-0379
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EVELYN POWE 
1315 West 40th Place 
294-5003

DORIS ANN PUGH 
7047 West 41st Place 
Los Ange les, Caaifornia 
no teeephone

KATHY READ
1355 Hilda, Apartment 5 
243-1482

NIEVA SARREAL
292 South Grandview
Los Angeles, Criifornia 
387-9031

ROSE SAXON
1756 Winona Boulevard
I.os Angeles 27, Caiifornie.
No. 3-3391

ROGER H. SCHUSTER
2224 Duxbury Circle
Los Angeles, CCiifornia 90034 
274-1934

ANTHONY CASAS SHER OS
320 North Douglas Street
Los Angeles, Caiifornia 90026
MA 4-4679
DA-VID MARK STEARN 
1500 Reeen.'il Drive 
272-5460
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DAVID EVAN STEVENSON 
4765 Don Ricardo Drive 
295-1413

RACHEL SUSAN POE
2333 West Third Street, No. 326 
no telephone

LUCY TOMENES
5525 Carlton Way, Apartment 25 
463-5789

INEZ TURNER 
1129 West 80th 
778-3492

GRACE R. WARE
1441 Erst 111th Place
564 -2229

NELLIE A. WAZLO
700 South Berendo Street- 
Los Angeles, Cclifornle
DU 6-9335

GEORGE W. WRIGHT
1700-- South Figueroa Street 
Los Angeles, Cclifornla 
748-0006

W. J. WOOD 
no address 
627-3011
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INTERVIEWS OF INDIVIDUALS AT SAN GABRIEL VALLEY
®CLUBx.DUARra^ 1968

It was previously reported that two individuals 
who had been target shooting at the San Gaariel Valley Gun 
Club, Duarte, Caaifornia, on June 4, 1968, had iientifiid 
SIIHAN BISHARA SIRHAN as also target shooting at the gun 
club that date.

1
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1 6/24/68

On June 16, 1968, EVERETT BUCKNER, SR., 129 East 
Bennett, Glendora, California, tttehhone 963-5583, telephonically 
contacted the Los Angeles Office of the FBI. At that time, 
BUCKNER stated that he had not furn_shed full inOormatonn 
concerning S™AN BSSIAIA SIMIAN previously to interveewing 
officers, because his employer desired'that he'not talk 
about this matter. He stated he would like to talk with SA GEORGE 
M. KLING, whom he had taiked t;o previously and furnish full 
information.

As a result of this inOormatlon, BUCKNER was contacted 
by SA KLING and SA CHARLES W. BADGLEY at his rtsdtnnce m 
Glendora, California.

BUCKNER advised that he had been freed for his job 
as Range Officer for the San Gaae-iel Valley Gun Club, 4001 Fish 
Canyon Road, Duarte, Caifornaa on June 16, 1968 by LLOTO HAGER, 
Manager of the gun club. BUCKNER stated he was given no reason fOr his dismissal and he had no idea why hie was fieed.

_ BUCKNER was asked speeifiially what additional 
information he had in this mater as a basis for his 
tttephooic contact with the Los Angeles Office. In resprase, 
BUCKNER stated that he actuaHy had no additional inoormatlon and could provide no inoormatonn other than what he had furnished 
on previous interveew.

_ During the course of this interveew with BUCKNER,
interveewing Agents were cognizant of title odor of alcohol on 
BUCKNER's breath and BUCKNER'S mannerisms were io.dicltVte 
that he had in fact been drinking.

On6/17/68----------- at Glendora,- CCUforn-a---------------- HeLts Angelos 56—1-56

SA CHARLES W. BADGLEY and - 671 - 
by SA GEORGE; m. KLING, GMK/mmc----------------- Date di'ht•d 6/19|68
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1 6/25/68

T___ „ ROLAN'S.GLEN WILLAMS, who resides at 2428 Sierra 
neone^RoWlaSd-Helsh?Ss Ccaifornia, teepphone number 
?65-iji 5?^ is employed by the Jerseymaid Milk Products. 
^o^tJJauS0^ telephone number PL 3-1231, suppOded 
the follOWing nfO°rmatoon to SA GEORGE M. KLING und Detective 
Sergent MIKE MC GANN, Homicide Division, Los Angeles 
PSzicf-Dlpar'meO:’!? (LAPDh after the identitees of the 
imterviwwing officers were made known.

-WILIAMS advised on June 4, 1968, he and his 
Wnfe^CLAUDDA went t;o the San Gaariel Valley Gun CLub, 
4001 Fish CanyoniRoad3 Duarte, California, in order to do 
somVarget shooting. WILIAMS saated taat neither he nor 
ni-s wife knew the exact route to take in order to go to the 
gun range* therefore, they stopped at the Briar Patch Bar 
w^this Wlfe is employed and obtained directions. They 
c^nnd? on ‘towards th? gun cl^ and eventually stopped 
SL^keSa Deputy Sh^ff fed further diredteooe. WILLAMS 
S^at:•L1tnat he did not kno>w the identity of the Deputy 
heerff from whom they had asked diredteons.

_ . xWILIAMS advised they arrived at the d•aoge at
aPP'WXi-mateLy 3:50 pM and went to the Range Office’s 
BY11?0^^, ^^r to make araongemenes for target SeOotiOg. 
He ^atod tMt tee Range Officer inomed them that the 
range d10Sed f^ firng at 5:00 PM and, as a result they 
WeSd?aieJ.e01y arou one heed in which to shoot. WILLAMS 
s^u teat he and ^s wife discussed this at some length 
^dL^e-! sad in aLl edebaarlity, this discussion could 
probably be termed an argvment by a bystender.

.He stated he had recently purchased a 30-30 
^lil^r rifle which he meended to shoot and his wife han 
received;5 .22 c5111^ pistol for Chrismes during the 
yr" ehe?an oeved freed, and it was her intentionto use ^is gun on the range. WILLAMS stated that he 
dedaile ei:e wxfe saying something to the effect that she 
han had tte gun for a long t:ime and she wanted to learn how

O6/2068_____ at Rowland Heights,___________ FibItfcsj_Angeles-56-156______
Ccaifedoia g — —

bySA .GEORGE M. KLINGGasi-------- " 672  ------ Date dictated 6/24/68-------------
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to shoot it today. WILLIAMS advised that the Range Officer 
informed them that they could not fire the pistol and rifle 
on the same range and that it would be necessary for his 
wfe to go to the pistol range and he to the rifee range. 
WaLLIMS stated that he paid the admission fee of $2 per 
person plus 50 cents target depooit for him and his wife 
but stated he did not sign a shooters roster. He advised 
he did not sign a roster because it was his unieostandigg 
that the roster was to be signed by shooters who were 
members of the gun club.

He stated that after paying the admission fee and 
securing their targets, he went back to his automobile 
and cleaned excels oil and grease foom the weapons prior 
to shooting. He then returned to the range taking his 
wi^'s pistol to her on the pistol range and noticed the 
Range Officer placing his wifes target into position. 
WILLAMS stated that he saw only one other individual on 
the range at this time and this individual, whom he could 
describe at that tmn as only a smaai and slender individual, 
was firing around gun positions 11 or 12.

WILLIAMS advised that he then proceeded to the 
i-ifle range where he freed for approximately 30 minutes 
and them returned to the pistol range. Upon returning to 
the pistol range, he noticed the individual whom he had 
previously seen on the pistol range next to his wife. 
WILLIAMS stated that to the best of his knowledge, his 
wife was firnng around gun positonns 21 or 22. He stated 
the individual remarked to him that his, WILLIAMS’, wifes 
gun was shooting to the left. He stated that he, his wife 
and the individual engaged in a short conversation ifnieon:lng 
itself entirely with guns.

................ ^ILLLME stated that he would descri^ this! 
individual as ceing about 5'3" to 5'5 in height, in his 
early.20S, Spanish looking, with dark skin and hair, 
weighing about 130 pounds and ioessei in casual clothes.
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WILLIAMS stated that the individual gave him 
his gUn f°r the purpose of shooting and, just as he, 
WILLIAS, was ready to shoot the gun, the Range Officer 
called time, indicating that there would be no more firing 
on the range. WILLIMS advised that he could not describe 
the gun other than the fact that it was a small blue gun 
and that the individual was firnng Mini Aagnum shells.

It this point, WILLIA4S was shown a photograph 
of SUSAN SIRH.N and he stated that the photograph looked 
very much like the individual whom he had seen on the range 
except that hrs hair was neater than it appeared in the 
photograph.

WILLI/AS advised that he and his wife then left 
the range at a tame he estimaeed to be' almost exactly 
5:00 PA, and that, at the same time, the individual also 
left the r*ange. He stated that he recalled the individual 
going to a pini and white Dodge or DeSoto, model unknown.

WILLIAIS stated that during the time that he was 
on the pistol range, he saw no one el.se on the range other 
than this :indi.vidull and his wife and that he heard the 
individual say nothing about any future plans that he 
might have.

WILLAIS supplied the foiowwnng physical descciption 
of himself:

Date of Birth September 29, 1941
Height 6 ’ 2|"
Weight 220 pounds
Hair Blond
Eyes Blue

He stated on June 4, 1968, to the best of his 
knowiedge, he was wearing black loafer shoes, black levis 
and a sport shirt which he was unable to furnish any 
description regarding.
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MEMBERSHIP^1 SIRHAN BISHARA STRHAN 
IN THE/AANCEEOT MYSTICAL ORDER

rosae cRuciiSTAMORCTALSonnowNrAS 
‘ ‘""TROSTOrUCAAN ORDER
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Mrs. FRANCES HOLLAND, 552 Eldorado Drive, 
Escondido, Cliforma, advised as folOows:

She is the Southern California Grand Coonsseior 
O^hARosCrUClln ?fS^-r, 'llso known as the Ancient Mystical 
OSe^Rosli.?1^ (AMORC). She advised the state and 
„st" "ato:!a .headqn>rteiT of AMORC have designated her to 
haAieRany aquirees concerning SIRHAN SHMAN's membeeship 
insaM°RC She stated SIRHAN is a member of the SUprebe Grand Lodge, San Jose, Califoreil, which is a ^reespondnne: 
butbetrh:iP and to her knowledge he did not attend meetings8 
ent reCt1t^COrte?pondtect and iestnuctoens by mmbl fob 
Sai-I?q Caalforeaa, and in turn submitted his lessons by 
mu to San Jose, CUfor^a. y

a Mm H0?1™ advlsed the San Jose Office biantaies
fi Compete fieof correspondence oith all members, which 
niltr.COeta1Les?h\b^eInb^eil?s original applicator! form. She 
underfunds that.FB;[ Agents at San Jose, CaUfornta, were 
perm nfeh-to review.SIRHAN’s file and were given a dupllcaeed copy of his applicatonn blank.

„ i AM0RC has local loclges and chapters to which some
members belong, alhou^h bembetship in a local club is not 
ttaU1seRHANMwS. HOL^ND st^ed she has checked and determined that SIRHAN was not a memmer of the Pasadena Chapter or any 
^her-Jo^e or chaPter. SIRHAN, however, did onee, and onny ot^e. visit one of these subordinate bodies. He a beSeo'.17 
weekly meeting of the Pasadena Chapter on the evening of 

une^-4, 1?6?‘ Mrs. H0^1® made available a page of the 
guest register of the Pasadena Chapter, which bears the 
S]■SnatUrt SI-RHAN SIFHIAN, 696 East Howard, Pasadenm, and 
reflects that he is a meromer of AMORC, with mem^rship nnmeer 8-413-477. °n the date column of this fom SIFHTAN 
entered the dett Appil 16, 1968. Mrs. HOLLAND stated that 
thi%is/n„error_and SIRHAN probably nstd this date because 
tine J.est prevoous registrntoon was on that date. Mrs. HOLLAND

San Diego 44-394
On 6/12/68 ^Escondido, CQifomaa Fie T°s Angeles 56-156
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3onfxmned by talking t;o the supervisor of the Pasadena 
Chapter, that SIFHAN visined that chapter on the evening 
of June 4, 1968. This supervisor its SHERMAN LIVINGSTON, 
2555 Vista Laguna Terrace, Pasadena, Caaifornaa, teepiphone 
number 794-6141.

LIVONGSTOO told Mrs. HOLLA!© he recalls SIRHAN
teeing People at the meeting how to pronounce hi.s name. 
LTVNNSTOON looked for SIRHAN after the meeting but he was 
unable t;o find him.

In signing i.n, SIRHAN showed he was a first degree
member. Mrs. HOLLAND) stated that this i.s a beginners 
degree which would indicate membership of less than one 
year.

AMORC has no full tmae hall in Pasadena. The
chapter resets every Tuesday night. Master of the chapter 
is THEODORE R. STEVENS, 886 Pulman Street, Los Angeles, 
California, teeephone number 257~9368.

Mrs. HOLLAND) stated she would can Mr. LVINNGSTON
and Mr. STEVENS on the evening of June 12, 1968, to instruct 
them to cooperate in answering inquires from the FBI. She 
stated the wives of both of these individuass are upset 
with the bad publicity given AMORC in the press and LIVONGTOON 
and STEVENS should be crntrc■ned by teeehhone to arrange an 
appointment.

Mrs. POLLAN© subsequently tnlnehonically contacted
the FBI Office, San Diego, Californir, on June 12, 1968, 
and advised as foioows:

She was i.n telephonic contact with Mr. LIVONGSTOO
and discussed the matter of being intevvewwed by the FBI at 
Los Angeles. She stated that Mr. LIVONGSTOO reveeoed his 
notes and indicaeed that he had rteerined the Pasadena meeting
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on May 28, 1968, rather than June 4, 1968. Therefore, Mrs. 
HOLLAND assmes the appearance of SIRHAN SIRHAN at the 
Pasadena meeting was on May 28, 1968, rather than as 
previously reported on June 4, 1968.

According to Mrs. HOLLAND, the date of appearance 
of SIRHAN SIRHAN can be verifeed by contactnng Mr. STEVENS, 
the Master of the Pasadena Chapter.

Mrs. HOLLAND) further advised that she has 
instuucted Mr. STEVENS to make available to the FBI 
the complete meembeship list of persons present on the 
night SIRHAN SIRHAN attended the Pasadena Chapter 
'meeting and also to furnish information regarding the 
topics discussed on the night of t;hat meeting.
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SHERMAN LWINSSOON was interviewed at bis residence^ 
2555 Vista Laguna Terrace. Mr. LWONSSOON advised as follows:

Mr. LWINSSTON is an official of the Ancient Mystical 
°rder of Rosae Crucis. He does not ateend meetings regularly at any paaticular temple. On May 28, 1968, he ateended the 
weekly Tuesday evening meeting of the Pasadena Chapter. This 
eas somewhat of a special event in that the chapter presented 
M.-. LWONGSTOO with a ring for past servcees performed by 
him.

. . He arrived at the temple, 20>31 East Villa, Pasadena,
Caaifornaa, at approximately 7:45 p.m. on May 23, 1968. When he arrived, it was pointed out to him that a new member was 
present. Thi.s indivddual was into-dduced to Mr. LWONSSOON 
as SRIRAM B1SH/RA SIRHAO.

_Mr. LVUNGSTOO chatted briefly with SIRHAU who 
advised him this was the first time he attended a meeting 
of the order. SIjFHiAI advised that he had been a member of 
the order for approximately one year, but he had not attedded 
a meeting before. He indicaeed to Mr. LWINSSOON that he 
would like to talk to Mr. LWINSSOON at length. Inasmuch as 
it was tmae for the meeting to begin, Mr. LWINSSOIN told 
SRHAO that he wouW enjoy the opportunity to tali to him 
following the meeting.

When the meting was over, Mr. LWINSSO(IN notceed 
SRHAN strndnng alone and looknng at some ltieraturi, but 
Mr. LWINSSOON was occupied in other conversations and did 
not hrvi the oppootunity to tali to SIRRAH again. The 
next time he looked for SIRHAN, SZRHAO\T had already departed.

Mr. LWINSSOIN had noted that SIIHAO’s address was at 696 Best Howard in Pasadena, and he had planned to 
give hiLm a rdde home; however, he was unable to locate 
Mr. SIRRAH to accrmrlish this.

, Mr. LWONSTOON did not attend the meetidg heid the 
foiowing 'week, on June 4, 1968, at the Akhracom Chapter.

6/12/68 Pasadena, CaUfornUa Los Angeles 56-1556
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1

Mrs. ELEANOR ANDFEEW, Treasurer of the AJkiraton Chaater 
Of thUA?01^ Musical Order of Rosae Crucis (AMORC), 2031 
East Villa, Pasadena, California, was interviewed at her place 
of employment. Royal Laundry and Dry Cleaning, 443 South Ray­
mond, Pasadena, Caaifornaa, residence address, 946 Jane Place, 
Pasadena.

_ She advised that she was present at the May 28, 1968, 
meeting of her Akhraton Chaater, when SIRHAN SIRHAN attended. 
She s1tatii that SIRUM was a guest at her chapter's netting 
and that she had not seen him prior to the meiiVng of May 28, 
1968, nor since that metting. She only observed him at one 
tine during the meeting noting that he was a stranger. At the 
tine she observed him, he was talknng to one of the two Colombes, 
which is Egyptian for candle lighters. These Colombes hare 
to be girls between the ages of 12 and 18. She cannot recall 
which of the girls SIRHAN was talking to but it had to be 
(First Nsime Unknown) ABANG, or (First Name Unknown) ACOB.

. _ANDREW s^ted she cannot recall observing SIRHAN
again during the meeting. She steted that at that particular 
meeting night, she was not v_n attendance the full timt as she 
lft the meeting to pick up a ring ^hich was to be presented 
to the past.Grand Manter. She stated that SIRHAN left prior 
too htr leaving the meeting. The meeting was from approximately 
8:00 to 9:0)0 p.m. with a 45 minute social gathering afteeelris.

She advised that an AMORC member must show a member­
ship ~card to attend a meeting of any chapter. They were also 
required, however, to sign the guest book. As best as she 
cajLreTcall/ SIRHAN was the only guest that evening. THEODORE 
STEVENS, Secretary, eeiotanns the memhetship book and gutst 
book.

On6/15/68 ^Pasadena, Caaifornaa Filt Los Angeies 56-156
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Mr. THEODORE STEVENS, 586 Pulman Street, Los Angeles, 
advised that he is the Master of the Chapter, "Ancient 
MsSical Order Rosae Cruds" (AMORC), having regular 
Tuesday weekly meetings in the Pasadena area.

Mr. STEVENS advised that he is familiar with the 
name SIEPHAN BISHARA SIIHAN as bei.ng a member of his 
organizatinn who atennded a meeting on May 28, 1968, 
at?he Pasadena Chapter. Mr. STEVENS stated that he 
deeinitely remembers SIRHAN's arriving on the eveni.ng 
of May 2 8, 19 6 8, at approximately 7:35 0 p.m., his signing 
the guest registratoon, and his attendance at the meeting 
which broke up shortly after 9:00 pm. STEVENS stated that this was the only meeting ever atennded at his Chapter by 
SIRHAN. Mr. STEVENS stated that he himself did not 
wnv^se with SUHAN, but he advised that SIRHAN may possibly 
have spoken to one or two ambers of his organization.

M-. STEVENS wasexhibited photographs of
s?*^® ^divd?^ by SA PAUL CHAMBERLAIN, JR., and foom 
these photographs Mr. STEVENS picked the ptotegraphs of 
STREAM BISHARA SIIHIAN as being identical with the l^ividu^ 
in question.

STEVENS stated that he could fdnd iot;i:ing in the 
c^cepts of his orgamzstOin, Which is a musical, philosophical and fraternal orgs]iizatOin, that would have iniuenneed SIIHIAN 
to take action against Senator KENNEDY.

t . STEVENS stated further that his order teaches
thst dr^tic changes are not permanent changes and that, 
therefore, changes must come through evolution. He advised 
th^t AMORC is deeinitely not ait--Semttlc and, in fact, 
has many Jewish membbrs.

6/12/68 Los Angeles, CcSlfirnla

On SA MELVIN L.s1FlOHR and - 681 -
SA PAUL CHAM3ERRAIN, JR./PC/kaf
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STEVENS disclosed that upon signing in on the 
guest registration, SIRHAN apparently inadvertantly 
used the date appearing ippooite if the name appearing 
directly above his, April 16, 1968.

The following is a 
observation and interview of

Address

Oecuppaion 
Employment

Birth Data

Maital Status
Wife

description obtained through 
THEODORE STEVENS:

586 Pulman Street
Los Angeles, Califumaa 
Floral Designer 
Bittmore Flowers
751 Washington Boulevard, 
Los Angeles, California 
November 9, 1926
Terre Haute, Indiana 
Married
CAROL
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On June 13, 1968, Mrs. THEODORE STEVENS, 586 
Pulman Street, Los Angeles, made available the names and 
addresses of the following persons who were in ateendance 
as members at the May 28, 1968 meeting of the Akhnaton 
Chapter, Ancient Mystical Order Rosae Cruds, 2031 East 
Villa, Pasadena, Caaifornia:

EILEEN SKIFWORTH, 11111 Highland Oaks Drive 
Arcadia, Califonda

LEROY CLEMENS, 438 Hurstveow 
Monrovia, CCaifornaa

Mrs. ZANE THOMPSON, 221.6 Highland Oaks Drive
Arcadia, Ccliflrnia

VIRGINIA JACKA, 326 South Berkeley Avenue 
Pasadena, difornaa

SALLY HARDMAN, 12104 Ranchito
El Monte, Ccaifornaa

VERNON SCHERZER, 400 Burchett Street
Glendale, Ccaafo]ella

WIMAY HARRISON, 230 Fest Waahington
Pasadena, Californaa

ROY HARTRANFT, 100 Palmetto Drive 
Pasadena, Cdifornaa

GRACE BRYAN, 8450 East Mission Drive 
Rosemead, Caaifornia
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ELEANOR ANDREW, 946 Jane Place 
Pasadena, California

EDWARD RYMAN, 2316 Monta Vista 
Pasadena, Califcrnaa

Mrs. VERNA C. MILLER, 4636 North Earle 
Rosemead, Califo:mla

DELORES ABANG, 405 East Howard 
Pasadena, Cciifornia

EMOGEI® ACOB, 2090 North Raymond 
Altadena, Cclifornii
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WILAMAY HARRTSON, 230 West Waashngton, Pasadena,, 
California., advised she was at the meeting of the Ancient 
Mysnc^lAOrd?2, Rosa? Cfucis (AMORC), Pasadena, Californla on 
May 23, 1963. Sh? advised she met an individual there who 
s^d.hs nam?,was JOE.but through photographs and television 
she determined that this was SIRHAN BISIAlIA SIRHAN. She ad­
vised mt wh?n she went to the mieeing on the 28th of May, she 
saw a young rnan t:itre a°d she went up and intodduced herself 
as they, the ol^r -members, are supposedto do to make the newer members feel at ease. She stated he told her his name 
was JOE and that he was not too familiar with the order. She 
asked-h^ h™he heard about?t and he said he received a 
brociurt io.tit mal, She advised she helped him put on an 
apri)n?sl this is what they do btfore they go in for the lecture. 
She adii•std she sat over to the other side of the room and she 
drd^oL.s?? h.im agaio ^t-l about 9:0)0 p.m. when th? meeting was 
oitr and, as they were walking out, this individual, who calltd hwself JOE handed in hi.s apron. She advised she went 
thltn to prepare refteiimtnts but that JOE did not stay for any 
refee^ents, y y

— Sht.rtcl:lltd..tilt during the meeting the lecturer 
asked for a.^lunt^r for a tactile experience, which she stated 
i-s an experiment to determine if an individual,when touched,
can dtttrmioe if he is being touched by one or two things. She 
stattd that SIRHAN, or JOE as he called himself that oiiit, voL- 
Untttrtd for the experiment;, but she stated she did not recall 
too much about it as she has seen and heard t:ilt lecture many 
BT?!/0/ .^sh?,*?*1 asl-eep, She sttited that her daughter, 
jMIOGENE., who was at the meeeing, saw^ SIRHAN donate something to 
t:he coLlectoni but she was not sure what. ""

She stated that she was certain he was not wearing a 
weapon-on..this occasion because he was wearing tight blue jeans 
and that she was sure she would have', noticed a weapon if he had 
o??', "1?' stated h?. sp®?* most of Ms time at the book table 
looking over the Itcrrature before the meeting and that she did 
not see him talking with anyone. She advised that her discussion

O6/17/68 atPasadena, Clifornte fh? Los Angeles 56-156______
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™tn-?im W?s “ost:|y formal talk and that they did not discuss 
politics or even religion.

JOE is SIBM SntHSt’n that this “di^al, who called himself
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Mrs. VIRGINIA JACKA, 326 South Berkeley Avenue 
teeephone SY 6-1452 advised she is the chapter musician for ^e.AnleH* M^ca1.0^^*0^ Cruds (AMORC) Pasadena, _California. She advised she was in attendance at the Rooicrucian 
meeting on May 28, 1968 and recalls seeing SIRHAN SIMIAN in 
ateendance at the convocatoon. She advised she did not meet 
SIRHAN, was not intooduced to him, nor did she know him prior 
to.seeing him in ateendmce at this meeting. She stated at 
this.particular meeting of May 28, 1968, she was somewhat late 
and immeeiately went tto the choir area in order to get her 
music out and ready for playing. She stated after watching 
televisoon when Senator ROBERT F. KENNEDY was shot and seeing 
the pictures of SIRHAN SIRHAN on television, she knows that 
the person whose photograph she saw on television is identical 
to the same person who was at their meeting on May 28, 1968.

Two ehotoglehhs of SIRHAN SIMIAN, one Los Angeles 
Police Department photograph taken June 5, 1968- Number 495139. and a photograph of SIMIAN being held by two unidenOified men 
were exhibited t;o her. She advised that these photographs are 
identical to the person she recalled seeing at the coovocatoon.

_ Mrs. JA.CKA also stated in order for SIRHAN SIRHAN t;o be in.ateendance at the meeting hie would have to have a 
membbeship car’d showing currently paid up dues. She stated 
she has conversed with some of the other members and that she has learned he was a member but that he has been stricken foom 
the rolls of the order.

She stated the Grand Chapter of the AMORC is at 
San Jose Park, San Jose, Califoroil, and that this grand order 
would in Hl erobalility be in a positoon to furnish some 
background in0ormation regarding SIMIAN SIMAN. She also 
Hvised that AMORC has chapters in Van Nuys Pomona, Wittier, 
Long Beach, and Los Angeles, Califiroil.

Mrs. JA.CKA stated members can go foom one chapter to 
another to attend meetings however, they would have to exhhbit 
their membbeshie car’d to be aiowwed to ateend.

6/14/68 Pasadena, Caaifir'oia _ , „Los Angeles 56 -156
On_______________at______________________ __________ ■ F>e # —  ____________ —-----------------
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LEROY CLEMENS, risOience 438 Hurstview, Monrovia, 
Caaiforaaa, teeephone 359-7882, was intevviewed at his employment 
at the Service Department, Savage Pontiac, 335 West Huntington 
Drive, Monrovia, Caaifnrtia. Mr. CLEMENS advised as folowws 
regarding his knowledge of SIIHAN B. SIIHAN:

CLEMENS advised that he is chaplain of the Akhnaton 
Chapter of the Ancient MysSical Order Rosai Crucis (AMORC), 
which Chapter is located at 2031 East Villa, Pasadena, California. 
He stated that on Tuesday, May 28, 1968, he met, shook hands with, 
and had a very brief conversation with SlIHANI B. SIIHAN at 
approximately 8:00 p.m. at the above Chapter. He stated he has 
no recillectitn of any matters discussed by SIIHAN nor did he 
recall who inroodueed SIIHAN to him prior to his, CLEMENs, 
participatoon in the convocation filiewtng which the general 
meeting was held. He stated he recalls no one escorting SIIHAN 
and stated he was unaware as to how SIIHAN came to attend that 
Chapters meeting. He stated he does not recall SIIHAN in 
attendance at the meeting and stated that he, therefore, was ntt 
certain whether or not SIIHAN is a member of AMORC.

He stated that if SIIHAN is a member that such membeeship 
would be on record at the Grand LnOgi, San Jose Rosai Crucian 
Park, San Jose, Cclifirnil, where an applicatoon for membbiship is 
required, and often a picture i.s requested.

CLEMENS stated that he ibbeeoiaely recalled ^KWN due 
to his unusual name, when he observed newspaper and television 
publicity concerning the assassination of United States Senator 
ROBERT KENNEDY. CLEMENS observed and ibmbiOatily recognized a 
photograph of SIIHAN B. SIRHAN. '

0,6/14/68 Monrovia, Califnrtil FieLA 56-156
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CLEMENS advised that it was extremely unlikely in his
opinion,that SIMAN could have been a member of AMORC and.have 
committed the assassinatoon of which he is accused as it is 
ennirely against all the teachings of the AMORC phioosophy of 
life.

CLEMENS advised that in order to attend a meeting of
AMORC, one must exhibit one's membeeship car’d issued by the .
Grand Lodge and must be up to date in payment of one's membeeship 
dues. He stated SIRHAN had never*, to his knowledge, been in 
attendance at an Akhnaton Chapter meeting prior to May 28, 1968 
and he stated that he is certain he was not i.n atten<amce on

. Tuesday, June 4, 1968. He could furnish no further information 
regarding SIRHAN.
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.a * E^LENE SKIPWORTH, Secretary of the Akhmaton Chapter 
of the Ancient Mystical Order Rosae Crucis , was intevviwtei 
at,her Place of tmbloyment, Clayton Maanufacuring Company, 
4213 Temple City Boulevard, El Monte, California., where she 
advised the foiowwing:

She.-re,sides at-11111 Highland Oaks Drive, Arcadia, 
Ca_iforiia, and has a teeephone number of 446-9331• As secretary 
for th? ^o76. organization, part of her duties is to meet guests 
attending their regular weekly meetings and to verify that they 
are a current member of tae organization. She was in attendance at tneii? meeting on Tuesday Night May 28, 1968, when an individual 
Came’ ^to ^end the meeting. Ti^ man displayed a 1968 
meimbe^s^^ .cardto her and theater signed tte register. This 
"ndv^di31' was no a member of her lodge but had a current 
membership c^d for the organizatoon. She could not remember 
e^ctly how he signed the book but had said that the person 
signing the book was identical to SUH-IAN SIRHAN.

• She was, shown, a photograph of SIRHAN SIIHAN and stated 
$, is positive that this is the same individual that attended
tSLmeeing.-t^t evening. She recalled pur-chasing a newspaper 
^t^ leaving work after Senator KENNEDY was shot and finding 
a photograph of SIRHAN SIPHAN on the front eagt. When seeing 
tie picture, she thought this was the same individual as had 
1^“ the meeting that Tuesday Night and to further her 
belleas, decked the register for that meeeing and noted hie 
had signed -the ssme name as had appeared in the newspapers.

After ARAN had signed the register at the meting, 
SIRHAN' was asked by SKIWORTHH if he had received lieeaauure oa4.hers .advising him of toe tmme and place of their weekly meetings. 
"^tLu Just. Raised that h.e had wanted to come. He aeeear'td 
SL!?1 ^^ng by h^f and did not a^ociate with any particular
person, to her knowledge, but sne added that she did not go
iii0^the metLing rpo- tlat/nigM became of other duties she 
had to perform. She was also not aware of how he arrvved at the
meeting or how he left.

On 6/!5/68 at El Monte, California Fi|tIHOS Angeles 56-156
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She recalled there were probably 16 to 18 persons 
in ateendance that night.

Meetings always start at 8:00 p.m., and convocation 
is over at 9:00 p.m. Refrehlments are served afterwards 
but on this evenieig after refrehmieets have been served, someone 
else notCced that their "guest” was not there. Apppaently 
SIIHAN had left the meeting right around 9:00 p.m.

SKIPWORTH added that new persons at their meetings 
are usually inrooUuced to attendnng members by a young girl 
who is called a Colombe. The Colombe at this meeting would 
have been either DELORES ABANG, or LUANA ACOB, as they were 
present Wat night, to her knowledge, and they usually assist 
each other in these duties. These two girls are both daughters of member of tie organization.
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